
COM ES FORMA EL FEMENÍ? 

 

Afegim: 

 

 

 

 

 

Altres casos: 

 

COM ES FORMA EL PLURAL? 

 

Afegim: 

 

 

 

–A a les paraules acabades en vocal dèbil o en consonant. Ex.: nét, néta 

-NA a les paraules acabades en vocal forta. Ex.: germà, germana. 

 

Algunes paraules acabades en vocal + T fan el femení en –DA. Ex.: cunyat, cunyada. 

Algunes paraules acabades en –E canvien la –E per –A. Ex.: sogre, sogra. 

 

Per al femení: 

Canviem la –A per –ES en les paraules acabades en A dèbil. Ex.: tia, ties; sogra, sogres. 

 

 

Per al masculí: 

-S a les paraules acabades en vocal dèbil o consonant que no sigui Ç, S o X. Ex.: cunyat, 

cunyats; avi, avis. 

-NS a les paraules acabades en vocal forta. Ex.: cosí, cosins. 

-OS a les paraules acabades en Ç, S o X. Ex.: espòs, esposos. 

 


